
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Diviaky nad Nitricou 

konaného dňa 30.09.2021 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny ( príloha č.1) 

Program:  

1. Otvorenie,  

2. Kontrola uznesenia 

3. Predstavenie a schválenie plánu zasadnutí Rady školy na školský rok 2021/2022  

4. Návrhy na plán práce Rady školy na školský rok 2021/2022 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za 

školský rok 2020/2021 

6. Oboznámenie sa s Plánom práce I. polrok ZŠ s MŠ 2021/2022  (aktivity, aktuálny stav 

detí, poplatky, krúžková činnosť..) 

7. Oboznámenie sa so Školským vzdelávacím programom, Školským poriadkom 

8. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy 

9. Informácia o využívaní priestorov školy 

10. Spolupráca s inými subjektmi v školskom roku 2021/2022 

11. Rôzne, diskusia 

12. Návrh uznesenia, záver 

 

K bodu 1 Predseda Rady školy (ďalej len RŠ) privítala členov RŠ, oboznámila 

s programom zasadnutia. Zapisovateľom zápisnice je p. Laššáková ( predseda RŠ). 

 

K bodu 2 Predseda RŠ skontroloval uznesenie z predchádzajúceho zasadnutia RŠ. Všetky 

body boli splnené. 

 

K bodu 3   Predseda RŠ rozdal všetkým prítomným vopred vytlačený program RŠ na celý 

rok a vyzval členov k jeho schváleniu, prípadným zmenám a návrhom. Program bol 

jednohlasne schválený prítomnými členmi, čo je nadpolovičná väčšina. 

 

K bodu 4 Návrhy, pripomienky a zmeny do programu RŠ neboli žiadne. 

 



K bodu 5  Predseda RŠ vyzval riaditeľku ZŠ s MŠ Diviaky nad Nitricou, aby zhodnotila 

výchovno- vzdelávaciu časť v školskom roku 2020/2021. P. riaditeľka podrobne informovala 

RŠ o počte žiakov v ZŠ a v MŠ. Informovala, že všetci žiaci končiaceho ročníka sa úspešne 

umiestnili na SŠ.  

 Zhodnotila významné projekty, do ktorých sa škola zapojila a získali aj finančný 

príspevok na skvalitnenie knižnice vo výške 800€, informovala, že škola je zapojená do 

viacerých projektov. Uviedla, že škola sa neustále obnovuje, modernizuje a skvalitňuje, bol 

vymenený antukový povrch na dráhe, v spoluprácis Radou rodičov bolo vybudované detské 

ihrisko z projektu COOP Jednota, v kuchyni sa vymenili kovové stoly za nerezové a zakúpil sa 

kotol. Materská škola sa postupne tiež skvalitňuje, podľa dostupných finančných prostriedkov. 

 P. riaditeľka informovala, že počas dištančného vzdelávania (Covid -19) využívali 

k sprostredkovaniu informácii pre žiakov a učiteľov odborný portál BEZKRIEDY.  

 

K bodu 6  P. riaditeľka informovala o jednotlivých aktivitách ZŠ s MŠ nasledovne: 

 Od 1.10.2021 má ZŠ digitálneho koordinátora – p. Oršulovú 

 August prebiehala Letná škola. 

 Učitelia majú možnosť zvyšovať si odbornosť – podpora doplnkového štúdia. 

 Ekoland 

 Učenie vonku 

 Šikana (Kyber) 

 Samotestovanie 

Oboznámila členov RŠ s krúžkovou činnosťou na školský rok 2021/2022, konkrétne je 

k dispozícii 12 krúžkov, pokiaľ to pandemická situácia dovolí. 

 

K bodu 7 P. riaditeľka informovala, že ŠVP sa nemení, je ustálený. Revíziu robili  len 

v podmienkach vzdelávania s postihnutými deťmi. 

Školský poriadok je nezmenený. Uviedla, že ŠKD navštevuje 46 detí v dvoch oddeleniach: 

1 oddelenie ( 1 a 2 ročník) 

2 oddelenie ( 3 a 4 ročník) 

 Materskú školu navštevujú detí od 2,5 roka do 6 rokov. Všetky učiteľky MŠ sú plne 

kvalifikované, 3 p. učiteľky sú s 1 atestáciou. Do MŠ boli umiestnené všetky deti, ktoré si podali 

žiadosť o prijatie do MŠ. 



 

K bodu 8  P. riaditeľka uviedla, že 33 žiakov z končiaceho ročníka bolo úspešne prijatých 

na Stredné školy. 

 

K bodu 9 P. riaditeľka informovala, že telocvičňu aktuálne navštevujú vo voľnom čase 

stolnotenisti, floorbalisti. 

 

K bodu 10 Spolupráca s inými objektmi je pre pandémiu obmedzená. Naďalej  pretrváva 

spolupráca s OcÚ a s poradenskými inštitúciami. 

 

K bodu 11 Predseda RŠ vyzvala členov RŠ k diskusii. 

Mgr. Beňová vyjadrila názor, ž deti znevýhodneného prostredia mali možnosť 

dochádzať počas uzavretia škôl ( COVID – 19) fyzicky do školy, kde im bolo poskytnuté riadne 

prezenčné vzdelávanie. 

Mgr. Gamanová ( členka RŠ) vyjadrila názor, že je spokojná, že na škole je špeciálny 

pedagóg, ktorý je nápomocný žiakom, ako i pedagógom pri riešení vzdelávacích problémoch. 

 

K bodu 12 Návrh na uznesenie 

 Rada školy berie na vedomie: 

 Plán práce RŠ 

 Správu VVČ 2020/2021 

 Aktivity na šk. rok 2021/2022 

 Školský poriadok, ŠVP 

 Informácie riaditeľky – aktivity, projekty, spoluprácu, využívanie priestorov. 

Prílohy 

1. Prezenčná listina 

2. Plán práce RŠ na školský rok 2021/2022 

3. Správa riaditeľky 

 

P. Laššáková poďakovala Mgr. Paulďurovej za informácie a všetkým za účasť na zasadnutí RŠ. 

Zápisnicu vyhotovila: PaedDr. Laššáková        .................................. 

Zápisnicu overil:       ................................... 



 


